
Zápis ze zasedání  
Vědecké rady Pedagogické fakulty Univerzity Hradec Králové 

 dne 10. prosince 2008 
 

Přítomni:   
prof. I. Čáp, doc. V. Čížková, doc. M. Faberová, prof. M. Frumar, doc. P. Heřman, doc. A. 
Hogenová, doc. V. Hrubý, doc. J. Hynek, doc. M. Chrobák, doc. V. Janeček, doc. K. Janiš, 
doc. I. Jedličková, doc. V. Jehlička, prof. B. Kraus, prof. Z. Kučera, prof. F. Kuřina, prof. J. 
Lindovský, dr. M. Maněnová, prof. B. Mánek, doc. I. Mikšík, prof. P. Ondrejkovič, doc. M. 
Píšová, prof. R. Ponec, prof. Z. Půlpán, doc. Z. Radvanovský, prof. O. Richterek, doc. J. 
Semrád, Mons. J. Socha, doc. T. Svatoš, prof. P. Šeba, doc. J. Šteigl, doc. F. Štícha, dr. V. 
Tauchmanová, doc. B. Titzl, doc. J. Tůma, prof. I. Volf, dr. M. Vondráček, doc. D. 
Zahoranský 
 
Hosté: 
Mgr. J. Kostincová, PhDr. J. Ondráková, dr. T. Petráček dr. J. Vedlich 
Omluveni:  
prof. R. Dubovská, doc. H. Grecmanová, Mgr. P. Grulich, prof. Z. Helus, prof. F. Hrdlička, 
doc. O. Chytil, doc.L. Vaňková 

 
Členové VR PdF UHK byli na začátku jednání požádáni o souhlas se změnou pořadí 
jednotlivých bodů programu.  
 
Schválený program: 

1. Úvodní zpráva děkana, představení členů VR 
2. Příprava nových studijních oborů 
3. Struktura studia na PdF UHK 
4. Dlouhodobý záměr PdF UHK a jeho aktualizace pro rok 2009 
5. Komise pro státní závěrečné zkoušky v akademickém roce 2008/2009 
6. Restrukturalizace fakulty 
7. Různé 

 
Ad 1. 
V úvodu jednání představil doc. Ing. Vladimír Jehlička, CSc., děkan PdF UHK, jednotlivé členy 
Vědecké rady PdF UHK.  
Ve zprávě o PdF UHK představil ve stručnosti fakultu. (Získávání studentů, nabídka při Dnu 
otevřených dveří 9. 1. 2009, účast na veletrhu Gaudeamus, osobní kontakty na SŠ, propagace 
fyziky v rámci akce Hrajme si i hlavou, nabídka širokého spektra studijních oborů, ubytování 
na vysokoškolských kolejí, vyplácení prospěchových a mimořádných stipendií.) Oblast 
zaměstnanecká stagnuje po tři roky v platových tarifech, z toho plyne reálný pokles mezd. 
Koncem roku jsou vyplaceny odměny v rámci vyhodnocení jednotlivých pracovníků v oblasti 
vědy a výzkumu. Aktuální problém je plagiátorství. 
 
Ad 2. 
a) Záměr nového studijního oboru ve studijním programu Filologie, studijní obor Cizí jazyky 
pro cestovní ruch, představila Mgr. Jana Kostincová, Ph.D., vedoucí Katedry slavistiky a PhDr. 



Jana Ondráková, Ph.D., vedoucí Katedry německého jazyka a literatury. Studium se 
připravuje ve formě prezenční jako dvouletý následný magisterský obor. 
Hlasování o souhlasu v pokračování přípravě materiálu pro AK: 
Nepřítomnost Mons. Sochy, doc. Janiše a prof. Krause. 

34 hlasů PRO, 0 hlasů proti, 1 se zdržel hlasování. 
 

b) Záměr bakalářského studijního oboru Technik automobilového průmyslu a provozu ve 
studijním programu Strojírenství přiblížil pracovník Katedry technických předmětů PaedDr. 
Jindřich Vedlich, Ph.D. 
Hlasování pro pokračování v přípravě nového studijního oboru: 
Nepřítomnost Mons. Sochy, doc. Janiše a prof. Krause. 

23 hlasů PRO, 4 hlasy proti, 8 se zdrželo hlasování. 
 
c) S novým studijním oborem Transkulturní komunikace seznámil vedoucí Katedry 
náboženské výchovy charitativní práce PhDr. Tomáše Petráček, Ph.D., S.T.L. Obor je 
připravován ve studijním programu Specializace v pedagogice, forma prezenční. 
Hlasování o souhlasu v pokračování přípravě materiálu pro AK: 
Nepřítomnost Mons. Sochy, doc. Janiše a prof. Krause. 

35 hlasů PRO, 0 hlasů proti, nikdo se nezdržel hlasování 
 
Ad 3. 
Proděkan pro studium PhDr. PaedDr. Miloslav Vondráček, Ph.D., okomentoval předložený 
tiskový materiál (viz příloha zápisu) o struktuře studia na Pedagogické fakultě UHK. 
V přehledu jsou uvedeny obory otevírané v akademickém roce 2009/2010. 
 
Ad 4. 
Děkan fakulty předložil ke schválení aktualizaci Dlouhodobého záměru. 
Hlasování pro schválení aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, vývojové, 
umělecké a další tvůrčí činnosti Pedagogické fakulty Univerzity Hradec Králové na rok 2009. 
37 hlasů PRO, 0 hlasů proti, 1 se zdržel hlasování. 
 
Ad 5. 
Složení komisí pro státní závěrečné zkoušky. 
K předloženým návrhům zazněla připomínka o nedoloženém přehledu aktivit externích členů 
SZZ a členů bez titulu Ph.D. Pro příští hlasování budou tyto seznamy doplněny o požadované 
aktivity. 
23 hlasů PRO, 15 hlasů proti, nikdo se nezdržel hlasování. 
 
Ad 6. 
Stručnou informaci děkana fakulty o přípravě nové fakulty zaměřenou na přírodovědné a 
technické obory doplnil o další údaje rektor UHK doc. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D. 
 
Ad 7. 
Příští zasedání Vědecké rady PdF UHK se bude konat ve středu 1. 4. 2009. 
 
 
 Doc. Ing. Vladimír Jehlička, CSc. 
 předseda VR PdF UHK 


